
Referat fra bestyrelsesmøde den 25. april 2024. 

 

Siden sidste møde 

Referatet fra sidste møde godkendt 

Udsendelse af KorNyt er foretaget  

Afvikling af korlørdagen. Der er positiv tilbagemelding om afviklingen. 

Det blev drøftet om koret skal ansøge om andre øvelokaler. Vi enedes om at 

blive hvor vi er. 

Korkalenderen opdateres regelmæssigt på korets hjemmesiden. Væsentlige 

ændringer udsendes som mail til korets medlemmer, da man ikke kan forvente 

at medlemmerne regelmæssigt logger ind på hjemmesiden. 

Til- og frameldinger til prøver og koncerter. 

Anette arbejder på at finde en måde det kan gøres på. 

 Det er dog vigtigt at medlemmerne så tidligt som muligt giver 

meddelelse om deltagelse i eller fravær til korets koncerter 

Status økonomi. 

Korets økonomi er meget stram. Redegørelse fra kassereren viser at det lige 

løber lige rundt. 

Annalisa havde udarbejdet et bilag om, hvad korets forskellige aktiviteter 

koster. Konklusionen var, at der er ikke råd til gratis koncerter.  

Der må tilstræbes at få honorar eller mulighed for at tage entre ved vores 

koncerter.  

Derudover vil det klart bedre økonomien hvis vi får flere medlemmer. Det er 

vigtigt at der arbejdes på det. 

Når koncertudvalget planlægger koncertaktiviteter, udarbejder Edith et budget 

for afviklingen af koncerten. 

Honorar til dirigenten for medvirken ved deltagelse i Kor72 arrangementet 

vedtaget. 

Drift. 

Anette og Aase TP arbejder med PR. Bl.a. arbejdes der på hvorledes koret 

kommer på Instagram. 



Der forsøges udsendt en pressemeddelelse til Ballerupbladet ledsaget af foto 

fra lørdagsprøven i midten af maj. Annalisa  

påtager sig dette. 

Annalisa og Eigil arbejder med rekruttering. Forslag til ”rekrutteringsopslag” 

blev vedtaget. 

Rekrutteringsplakaten slås op sammen med opslaget om koncerten.  

Det blev besluttet at lave nyt rekrutteringsopslag igen i august. 

Koncertarrangementet er annonceret i Kig & Lyt samt i KultuNaut. 

Der er fremstillet plakat og flyers om koncerten. De blev præsenteret og 

godkendt. 

For at forhindre at der bliver opsat plakater samme sted udarbejdes en liste 

hvor man kan notere hvor man opsætter plakater. 

Der blev fremlagt et forslag fra Mette, Tove og Hanna til anden 

sommerpåklædning. Forslaget blev drøftet, men der var flertal i bestyrelsen for 

at beholde den gamle påklædning. Sort/hvidversionen. 

Næste møde den 14. maj 2024 kl. 11 hos Annalisa. 

Jan 

  

 

 

 


